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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 29 oktober 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: M. Verheggen-Penders 
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  N. Dauven(AB)*, B. Hardij(AB), L. Mlodzick(AB), M. Knubben(CDA), J. Blom(CDA), J. Lebouille(CDA), G. Silverentand-Nelissen(VSP),  

F. Eurlings(VSP), C. Jamin(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP), R. Engels(PGP), K. Spoelstra(PGP), N. Gilissen(VVD), T. Rooding(VVD) en T. Peeters(VVD) 
College: J. Schrijen, R. Meijers, C. Vankan, C. Bisschops en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts 
Directie: D. Renkens en B. Mennens 
Ambtenaren: --- 
 
Afwezig : W. Weerts(AB)* en J. Pluijmen(CDA) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 

 

3. Vaststelling van de agenda  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De voorzitter geeft aan dat de fracties antwoorden hebben gehad op hun technische vragen inzake de 

ontwerpbegroting en hier vanavond hun reacties op kunnen geven. Mochten er vanavond nog aanvullende technische 

vragen naar voren komen die niet meteen in de commissie beantwoord kunnen worden, is er nog de mogelijkheid 

deze via de griffie digitaal in te dienen zodat deze uiterlijk aan het einde van deze week schriftelijk beantwoord 

kunnen worden.   

 

4. Voorstel college betreffende vaststellen 
ontwerpbegroting planjaren 2019 – 2022 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, K. Spoelstra, G. Silverentand-Nelissen en N. Dauven. 
 
Rond 19.35 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.15 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
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Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 € 2 miljoen voor strategische projecten: op het moment dat er zich een project met een haalbare business 

case aandient komt het college daar eerst mee naar de raad. 

 Starterscentrum Limburg: de verhoging van de € 0,10 betreft een indexering. Het centrum heeft een 

informatiefunctie en is in de vorige raadsperiode in het leven geroepen om de startende ondernemers in de 

gelegenheid te stellen dat zij ergens met vragen terecht kunnen. Uit de vragen van meerdere partijen maakt het 

college op dat het goed is om de zichtbaarheid van dit centrum nogmaals middels een campagne onder de 

aandacht te brengen. 

 Effectiviteit Starterscentrum: op deze vraag komt het college op een later moment terug. 

 Openbaar groen en recreatie: deze lasten hebben onder andere betrekking op de kapitaallasten van 

investeringen en huurovereenkomsten van het parkeerterrein kop Cauberg en de exploitatiekosten en de 

huurinkomsten van de Gemeentegrot en het Openluchttheater. Dit saldo is nu positief € 35.000,00 en zal in de 

loop der jaren oplopen naar positief € 81.000,00 in 2022. 

 Evenementenbeleid: het is op dit moment niet mogelijk heel gespecificeerd aan te geven waar het college de 

gelden precies voor wil oormerken. Wel zegt de wethouder toe dat het college op gezette tijden aan de raad zal 

terugkoppelen waar men mee bezig is, ook indien zich grote projecten zoals de Tour de France of The Passion 

zouden aandienen. Bij een dergelijk evenement wordt vooraf aan de raad voorgelegd welke kosten daarmee 

gemoeid zullen zijn en wat het zal opleveren.  

Als de raad de € 600.000,00 nu niet voteert dan bestaat er over 4 of 5 jaar een probleem met de 

doorontwikkeling van de Valkenburgse economie. Dit bedrag is nodig voor een aantal projecten. Men zal vanuit 

de doorontwikkeling van het toerisme naar nieuwe evenementen moeten kijken en er zal weer een keer een 

groot evenement naar Valkenburg moeten komen voor de landelijke en internationale bekendheid. Op dit 

moment wordt gewerkt aan een hotelonderzoek. Dit onderzoek laat zien dat de doorontwikkeling in beleving 

van evenementen en attracties nodig is omdat Valkenburg anders de slag mist ten opzichte van andere 

gemeenten. In het coalitieakkoord is aangegeven voor welke zaken men gelden wil oormerken, maar die 

bedragen zijn op dit moment nog niet zodanig vast omlijnd dat kan worden aangegeven hoe hoog de kosten 

ergens van zijn.  

De € 600.000,00 is opgebouwd uit één groot evenement en daarnaast heeft het college een aantal (circa 4) 

visiedocumenten nodig op het gebied van toerisme, evenementen en cultuurbeleid. Daarnaast wil het college 

met een aantal zaken aan de gang, als voorbeeld noemt de wethouder storytelling en een kritische evaluatie van 

de doorontwikkeling van de Gemeentegrot. In hoofdstuk 1 van de ontwerpbegroting staat dat als men alles bij 

elkaar optelt men uitkomt op circa € 1 miljoen, maar dat redt het college niet.  

In hoofdstuk 1 van de ontwerpbegroting is € 200.000,00 opgenomen voor lobbykosten voor toerisme, maar in 

hoofdstuk 4 is daar uiteindelijk van gezegd dat het gaat om € 630.000,00 voor evenementen, visie, lobbykosten, 

zaken met betrekking tot storytelling en daarnaast een structurele ophoging van € 20.000,00 voor evenementen. 
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 Parkeervergunningensysteem: schriftelijke beantwoording: de wethouder zegt toe eind 2019 een 

terugkoppeling te geven over de uitkomsten van de evaluatie van het parkeervergunningensysteem. 

 Voorzieningen voor verkiezingen: dit heeft te maken met de structurele doorberekening van interne 

loonkosten. Dit had eventueel bij een andere post gekund maar het college heeft ervoor gekozen om het op 

deze manier te doen. 

 Begrotingsuitkomsten op pagina 125: de uitzuivering heeft ermee te maken dat structurele lasten worden 

afgezet tegen structurele baten. Met de uitzuivering zijn de incidentele lasten en baten eruit gehaald om zo 

duidelijk aan te geven wat welk onderdeel is: dit verklaart de verschuiving in de bedragen. 

 Gebeurtenissen tussen 2 juli en 29 oktober en relatie tot de consequenties voor de begrotingsuitkomsten: 

tot en met de septembercirculaire is alles meegenomen waarmee in de begroting rekening moet worden 

gehouden. 

 Hoger aantal bijstandsontvangers: omdat dit een landelijke ontwikkeling is kan het college deze vraag niet 

beantwoorden. 

 Transparantie in de uitgaven en opbrengsten: het college wil dit op verschillende manieren inzichtelijk 

maken. Bij grote financiële zaken zoals het vaststellen van de begroting, een evenement als Kerststad 

Valkenburg, etc. wordt in begrijpelijke taal richting de inwoners aangegeven wat de kosten en de opbrengsten 

zijn. Daarnaast wordt in de commissie EFTR op gezette tijden aangegeven wat de verschillende (structurele en 

incidentele) evenementen kosten en wat ze opbrengen. Om de raad hierin mee te kunnen nemen gebeurt dit - 

zoals eerder is toegezegd – bij de grote evenementen vooraf. 

Ten aanzien van de transparantie bij bijzondere subsidies zegt de wethouder toe dat als het bedragen boven de 

€ 1.000,00 betreft een terugkoppeling plaatsvindt naar de commissie EFTR en dat het college 2 keer per jaar 

een overzicht aan de raad voorlegt.  

 Energielasten in verband met de aanschaf van led lampen: de verwarring is wellicht ontstaan doordat er aan 

ene kant wordt gesproken over raming en aan de andere kant over realisatie. Het bedrag onder het kopje 

realisatie is leidend en daar is een langzame afbouw te zien. 

 Prioriteitenlijst in bijlage: voor de bedragen die daar op € 0,00 staan zijn geen extra middelen nodig. Als 

voorbeeld noemt de wethouder het opstellen van het uitstallingenbeleid, dit kost geen extra geld. Dit betekent 

dat een aantal prioriteiten worden uitgevoerd zonder dat ze in hoofdstuk 4 van de conceptbegroting zijn 

genoemd. Op het moment dat ergens een PM post voor is opgenomen wordt er geen bedrag voor gereserveerd.  

 Meerjarenbegroting op taakvelden: de taakvelden zijn uitgeschreven in de bijlage vanaf pagina 145. 

 Evaluatie evenementen, lusten/lasten voor de inwoners van het Heuvelland: de uitkomsten vanuit de 

provincie laten iets langer op zich wachten. Volgende week of de week erna gaan de wethouders vanuit het 

Heuvelland bij de provincie op audiëntie en dan krijgt men meer informatie. De wethouder zal de uitkomst 

hiervan terugkoppelen in de eerstvolgende commissie EFTR. 

 Kosten gratis parkeervergunning: een parkeervergunning kost € 18,75. Op basis van het aantal huishoudens is 



 

 

 4 

daar een toereikend budget voor begroot. 

 Concreet bedrag voor kleine evenementen: de wethouder zegt toe een en ander nog terug te koppelen. 

 
Reactie leden N. Dauven, M. Knubben, Fulmer-Bouwens en Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Beschikbare ruimte toekomstige besluit over Polfermolen: de € 1.2 miljoen is gebaseerd op de sloop van het 

complex en de bouw van een nieuwe sporthal. De wens van de raad en het college is om hier op zijn minst een 

doelgroepenbad bij te realiseren. Donderdag vindt er een interne besloten raadsinformatiebijeenkomst plaats 

over de maatschappelijke consultatie van de Polfermolen, waarbij de resultaten van het onderzoek worden 

toegelicht. Officieel is dit extra ten opzichte van het oorspronkelijke besluit.  

De € 600.000,00 heeft betrekking op hetgeen daarna nog op jaarbasis beschikbaar is, waarvan het college 

verwacht dat in het ernstigste geval nodig is om een sporthal te kunnen financieren. Binnen de nu gestelde 

kaders is een onderzoek verricht naar de mogelijkheden om een doelgroepenbad te realiseren en daar wil het 

college het binnenkort met de raad over hebben. De bedragen zijn nog niet verdisconteerd in de begroting.  
Er is een voorziening gevormd van ongeveer € 4.8 miljoen, waarbij niet alleen rekening gehouden is met de 

afboeking van de boekwaarde van het complex maar ook met frictie- en sloopkosten. Het totale bedrag is nu  

€ 840.000,00, mocht dit niet toereikend zijn, dan zal daar incidenteel een verhoging aan toegekend moeten 

worden. Wanneer het groot onderhoud van het Polfermolencomplex verloopt zoals het college dat nu 

verondersteld, resteert er straks nog ongeveer € 750.000,00 als onderhoudsvoorziening. Dat bedrag is dan 

beschikbaar voor onvoorziene zaken. 

Als de ontwikkelingen die men voor ogen heeft geen oplossing bieden, is het aan de raad een besluit te nemen 

over de middelen uit de onderhoudsvoorziening. Als de Polfermolen in de huidige vorm gehandhaafd blijft komt 

het college daar uiteraard mee terug naar de raad, want het college voert uit wat door de raad is vastgelegd. 

Er wordt specifiek dat onderhoud uitgevoerd aan de Polfermolen hetgeen  minimaal noodzakelijk is. Stel dat er 

een heel ander besluit dan hetgeen nu voorligt uitrolt, heeft dit consequenties voor de begrotingen van 2022 en 

verder. Maar dat geldt voor elk besluit dat nu genomen wordt en waar men eventueel op terugkomt. 

Aanvullende beantwoording D. Renkens ten aanzien van beschikbare financiële ruimte Polfermolen: 
In de jaarrekening is een voorziening gevormd van € 4 miljoen, maar in de kadernota van dit jaar heeft men 
kunnen zien dat er een prognose is gemaakt van € 4 miljoen voor afboeking van de boekwaarde en € 800.000,00 
per saldo voor de frictie- en sloopkosten. In totaal is dit een bedrag van € 4.8 miljoen. In de onderhoudsvoor-
ziening van € 2.2 miljoen kan men zien dat wordt verondersteld dat er € 805.000,00 kan vrijvallen, waardoor in 
totaal € 4.8 miljoen beschikbaar is. Dit staat ook in de kadernota van dit jaar. 
Dit betekent niet dat in de periode tussen nu en eind 2020 niets meer aan onderhoud wordt uitgegeven. Er is 

een voorziening van € 2.2 miljoen, daar gaat € 800.000,00 vanaf ten gunste van de € 4 miljoen waardoor er € 4.8 

miljoen beschikbaar is. Vervolgens is er een onderhoudsplanning gemaakt voor de jaren 2019 en 2020. Daaruit 
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blijkt dat er aanzienlijk minder nodig is dan waar aanvankelijk van werd uitgegaan. Hierdoor kunnen de dotaties 

achterwege blijven en zelfs daarna blijft er nog ¾ miljoen beschikbaar voor onvoorziene zaken.  

 

 Actieplan 2018/2019 agenda Sociaal Domein: binnen Maastricht – Heuvelland is zowel ambtelijk als ook 

bestuurlijk zeer duidelijk een signaal afgegeven dat de EVI-panels terug dienen te komen, en dat de raden in elk 

geval meer betrokken dienen te worden bij dit soort processen. Op 7 november a.s. wordt dit specifiek op de 

agenda van de ambtelijke projectplanvergadering voor het sociaal domein gezet. 

 Optimalisering uitvoering re-integratie en participatie: op basis van hun jaarverslagen geven Podium 24 en 

Annex een overzicht van wat er voor het geld van de gemeente wordt uitgevoerd. Naar verwachting komen deze 

jaarverslagen binnenkort ter beschikking.  

Er is € 100.000,00 extra gevraagd omdat het college specifiek wil inzetten op extra re-integratie en participatie. 

Dit betekent onder andere dat wordt onderzocht of de gemeente kan deelnemen aan het zogenaamde ‘Voor 

Limburg programma’. Morgen vindt een 1e overleg plaats met Maastricht over een gezamenlijk project, om te 

kijken hoe de gemeente Valkenburg aan de Geul nog meer mensen aan het werk kan krijgen c.q. kan laten re-

integreren.  

Er werd gevraagd naar een overzicht van hetgeen er op dit vlak in de afgelopen periode is gebeurd. Het streven 

is om straks iedereen aan het werk te hebben en daarvoor zal een extra zet gezet moeten worden. 

 Buitensportcomplexen: uit de tekst in de ontwerpbegroting zou men kunnen opmaken dat vol wordt ingezet op 

een nieuw buitensportcomplex in Broekhem Noord. Dit is één gedachte van wat men zou kunnen doen als straks 

het schoolgebouw aan de Bosstraat zou wegvallen, maar men zou daar ook kunnen denken aan bijvoorbeeld 

sociale woningbouw. Na volgend jaar loopt het sport- en accommodatiebeleid van de gemeente Valkenburg aan 

de Geul af. Met een aantal ontwikkelingen dient rekening gehouden te worden, die zijn in de ontwerpbegroting 

beschreven. Hoe wordt straks omgegaan met de nieuwe situatie aangaande de Polfermolen? Wat gebeurt er 

straks met het schoolgebouw aan de Bosstraat? Wat gebeurt er met de ontwikkeling van SV Geuldal? Wat gebeurt 

er met een nieuwe bestemming van de tennisvelden in Berg? Er moet een nieuw sportbeleid en een goed 

accommodatiebeleid worden vastgesteld. Om dit goed te kunnen onderzoeken en er vorm aan te geven is 

externe capaciteit nodig, zodat de raad daar een afgewogen besluit over kan nemen. Het is de intentie van het 

college om de raad hierin mee te nemen.  

Er ligt geen enkel plan voor om bijvoorbeeld aan Walram een nieuwe locatie toe te wijzen.  

 Aantal kinderen dat in 2016/2017 buiten de gemeentegrenzen naar school ging: het college heeft daar geen 

recente getallen van. Een dergelijke inventarisatie wordt slechts eens in de zoveel tijd gemaakt. Men zou 

kunnen kijken hoeveel leerplichtige kinderen er in 2016 en 2017 in de gemeente woonden en dit afzetten tegen 

het aantal kinderen die op de Valkenburgse scholen zaten. Maar men moet er ook rekening mee houden dat 

kinderen van buiten de gemeente naar de Valkenburgse scholen gaan. Het is mogelijk om op basis daarvan een 

tendens te ontdekken, maar voor het formuleren van beleid moet men ook kijken naar de regionale en 
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landelijke ontwikkelingen zoals ontgroening en het aantal kinderen in algemene zin. 

 Toepassing geluidssanering: deze vraag wordt nog schriftelijk of via actielijst beantwoord  

 Stand van zaken huiskamer Broekhem Noord: er is gebleken dat de huiskamer in de Bosstraat geen goede 

locatie is. Het college is nu serieus in gesprek met de ouderenwinkel in die wijk om te kijken wat men daar 

eventueel kan realiseren. Dit bevindt zich nog in het onderzoekende stadium. 

Reactie leden M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens en G. Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Vankan: 

 Berkelpoort en Grendelpoort: de Berkelpoort wordt slechts gedeeltelijk gebruikt. Als men met het gezicht naar 

Neerhem staat, ligt het gebouw aan de linkerzijde nog leeg. Bij evenementen zoals de kerstparade huist het 

commandocentrum van de openbare orde aan de rechterkant van het gebouw om de mensenstromen in beeld te 

brengen en snel te kunnen ingrijpen. Het college hoopt voor de Berkelpoort een structurelere en integrale 

invulling te vinden. 

Ten aanzien van de Berkelpoort heeft voormalig wethouder Vermeer tijdens de vorige raadsperiode een verzoek 

ontvangen van carnavalsvereniging Mirlitophile om daar gebruik van te mogen maken. Er heeft een gesprek 

plaatsgevonden en er is correspondentie gevoerd, maar omdat er nogal wat ontwikkelingen waren is besloten de 

resultaten daarvan af te wachten. In 2018 heeft Mirlitophile de ruimte een keer gebruikt voor een activiteit en 

dat staat voor 2019 ook voor 1 dag op de rol. Indien een stichting of vereniging de ruimte wil gebruiken dient 

men daartoe een schriftelijk verzoek bij het college in te dienen, maar het college heeft tot dusver geen 

verzoek ontvangen van de schutterij. 

Ten aanzien van de Grendelpoort is het plan om de verbinding naar de ruïne te maken on hold gezet. Dit omdat 

het college destijds graag verder wilde met de reconstructie van de Grendelpoort. De reconstructie van de 

Grendelpoort is inmiddels afgerond. De mogelijkheid tot het realiseren van een verbinding naar de ruïne wordt 

nog steeds onderzocht en de wethouder zegt toe de omwonenden hierbij te betrekken. Daarnaast wordt 

gekeken of het nodig is aanvullende veiligheidsmaatregelen te nemen om de opgang beter af te kunnen 

schermen. 

 Kosten aanpassen parkeermeters: de huidige parkeermeters zijn gedateerd. Daar waar reconstructies worden 

toegepast worden nieuwe moderne parkeermeters geplaatst. Het is mogelijk de huidige parkeermeters aan te 

passen, maar op een gegeven moment zijn ze te oud en niet geschikt voor de nieuwste betalingsmiddelen. Op 

dat moment moeten de parkeermeters vervangen worden. Het vervangen van de 24 parkeermeters kost  

€ 20.000,00 per parkeermeter. De wethouder geeft aan de onderliggende informatie bij de griffie ter inzage te 

leggen. 

 Staffelen van parkeertarieven: er worden verschillende parkeertarieven gehanteerd. Zo is een dagkaart bij het 

Geulpark goedkoper dan een dagkaart in het centrum. Mensen kunnen per minuut achter af betalen en op 

andere plekken kan men vooraf een kaartje kopen en de parkeergarage hanteert een ander tarief.  
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Door de fractie VSP wordt gewezen naar de tarieven in andere gemeenten, waarbij het tarief per uur verschilt. 

In de conceptbegroting wordt verwezen naar de parkeerbeleidsnota en de wethouder zegt toe dat het idee van 

de fractie VSP hierin wordt meegenomen. Maar dit betekent dat als het 1e uur bijvoorbeeld maar € 0,10 kost zal 

het 3e uur € 4,00 moeten kosten als men de parkeerinkomsten gelijk wil houden. 

 Croix de Bourgogne: het koopcontract is getekend, alleen de voorwaarden moeten nog ingevuld worden.  

 Plenkertstraat: de Plenkertstraat is inderdaad niet meegenomen. De Plenkertstraat staat op het wensenlijstje 

maar daar heeft het college op dit moment niet voor gekozen. Bij de keuzes heeft het college gekeken naar de 

mogelijkheden voor provinciale- en rijkssubsidies. Voor de Plenkertstraat is geen apart ontwikkelbudget 

meegenomen omdat het college een sluitende begroting moet leveren.  

Voor het project Walramplein / Berkelplein is wel € 150.000,00 gereserveerd. Het Walramplein is nu ingericht 

als parkeerterrein (en dat blijft voorlopig ook zo) maar de uiteindelijke provinciale subsidie is afgegeven voor 

het Walramplein als evenementenplein. Er wordt gekeken hoe het Walramplein samenwerkt met Berkelplein 

want daar zijn veel ontwikkelingen te verwachten. Zo wordt er bijvoorbeeld nagedacht over een 2e 

ondergrondse parkeergarage met daarboven een mooi park. Hiertoe dienen vooraf nogal wat onderzoeken te 

worden verricht en de € 150.000,00 is bedoeld om daar een goede business case voor te maken (parkeerfuncties, 

vastgoed, functionele invulling, etc.). Daarbij beperkt het college zich niet alleen tot een visie met betrekking 

tot de invulling van de openbare ruimte. Op basis van eerdere ervaringen (het Centrumplan, het Leeuwbier-

terrein, etc.) is € 150.000,00 een redelijk bedrag. De € 150.000,00 is opgenomen in de gemeentelijke begroting 

vanwege de eventuele provinciale subsidie. Het project kan natuurlijk niet doorgaan, maar als het over parkeren 

gaat moet Valkenburg zich blijven ontwikkelen om klaar te zijn voor de toekomst. 

 Woonwagenbeleid: het college is zich ervan bewust dat het hierbij gaat om het cultureel erfgoed en men volgt 

met veel aandacht de landelijke ontwikkelingen. De gemeente beschikt over een woonwagenbeleid en vanwege 

de veiligheid zijn een aantal standplaatsen vervallen. Uiteraard blijft het college kritische vragen stellen, want 

eerst afbouwen en nu weer uitbreiden, dan dient ander beleid te worden opgeteld en dat heeft financiële 

consequenties. 

 € 50.000,00 voor wateroverlast in de risicoparagraaf: dit bedrag is gebaseerd op ervaringsgegevens. Het gaat 

om kosten voor de gemeente (inzet van de eigen buitendienst en het eigen materiaal) en niet over het 

aanleggen van waterbuffers, daar is het rioolfonds voor. Een deel van de kosten voor inwoners bij wateroverlast 

kan men verhalen bij verzekeringen. 

 Transferium Beekstraat: er is gesproken over een tijdelijke busparkeerplaats. De onderhandelingen daarover 

lopen nog en er wordt nagedacht over de invulling. Doel is om de Prinses Beatrixsingel en omliggende straten te 

ontlasten van het busparkeren. Een tijdelijke busparkeerplaats is iets heel naders dan een transferium dat het 

hele jaar open is, waar ook personenauto’s staan en waar allerlei voorzieningen bij horen. 

 Valkenburgerstraat: op deze vragen gaat de wethouder nu niet in, hier komt hij op een ander moment op terug. 

 Omgevingswet: het college heeft inmiddels een plan van aanpak vastgesteld en er wordt een projectleider 
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geworven. De provincie heeft de regie naar zich toegetrokken en heeft duidelijke lijnen uitgezet om te komen 

tot een uiteindelijke omgevingsvisie en een invulling van de omgevingswet. Het college volgt deze 

ontwikkelingen nauwgezet. De wethouder zegt toe dat het vastgestelde plan van aanpak wordt gepresenteerd in 

de eerstvolgende commissievergadering.  

 Gebiedsontwikkeling groene oostvleugel: dit is een van de projecten die het college graag zou willen 

ontwikkelen, maar daar kunnen op dit moment geen middelen voor worden weggezet. Het college wil daar graag 

een ontwikkeling maar er zullen eerst nogal wat zaken moeten gebeuren. Er komt een hotel, men heeft te 

maken met het c-veld en de parkeerplaats en met de mensen van de tennisvereniging worden gesprekken 

gevoerd over het eventueel verplaatsen naar de nieuw aangelegde accommodatie in Houthem. Het college volgt 

deze ontwikkelingen op de voet, maar er zijn nog te veel onzekerheden in het proces om hier nu een integrale 

visie op los te laten. Op het moment dat de integrale visie wordt opgesteld, worden daar uiteraard alle 

betrokken partijen bij betrokken. 

 Woonvisie: uiteraard wordt de raad (evenals de woningstichtingen en de bewonersverenigingen) hierbij 

betrokken. Op dit moment stelt een bureau een plan van aanpak op. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording/toezeggingen burgemeester Schrijen: 

 Toekomstvisie: het betreft de Toekomstvisie 2035 en er wordt gekeken hoe de laatste elementen hierin kunnen 

worden toegevoegd. In 1e instantie wordt met de fractievoorzitters gekeken wat een goed proces zou kunnen 

zijn en vervolgens wordt via de commissie ABA een uitgewerkt voorstel aan de raad voorgelegd om tot een 

bijgestelde toekomstvisie te komen. 

 Middelen voor burgerkracht versus zelfsturing: er werd gesteld dat de extra middelen te zeer worden 

gekoppeld aan cofinanciering. Het uitgangspunt van het college is om dit pragmatisch in te vullen. 

 Wens om onderscheid te maken tussen drugs en alcohol: dit onderscheid is niet goed te maken omdat het 

geïntegreerde programma’s zijn, want in de educatie wordt ingegaan op beide thema’s. Dit gebeurt vanuit de  

€ 25.000,00 in het kader van het integraal veiligheidsplan. 

 China: de burgemeester was verbaasd over deze vraag, want zijn voorganger burgemeester Eurlings kwam met 

enthousiaste verhalen terug en de raad heeft het college de opdracht gegeven een en ander voort te zetten. Het 

is dan ook vreemd dat vanuit dezelfde raad een jaar later wordt gesproken over een snoepreisje. De schriftelijke 

vragen hierover waren overigens niet technisch maar politiek van aard.  

Er is geen sprake van verkwisting. Vanwege de achteruitgang in de bezetting van de hotels hoopt men een groep 

Chinezen ertoe te verleiden om vanuit een Valkenburgse accommodatie reizen te maken. Het gaat hierbij om 

groepen mensen die de 2e of 3e keer naar Europa komen en zich iets meer met een eigen programma willen 

verplaatsen. Uiteraard is het college niet in staat de resultaten hiervan te overleggen, want hier zijn zeker 3, 4 

of 5 jaar voor nodig. De raad is wel op de hoogte gebracht middels RIB 18.34. De burgemeester is hierbij 
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betrokken vanuit het culturele aspect, want in China kan niets zonder de overheid.  

Er wordt in de praktijk al bussen ingezet door Valkenburgse ondernemer en gasten ontvangen door Valkenburgs 

hotel.  

Wet boete en maatregelen: de burgemeester zegt toe hier tijdens de commissie ABA op terug te komen. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen. 
 
Inbreng tweede termijn leden N. Dauven, K. Spoelstra en M. Knubben. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De berichtgeving die lid N. Dauven heeft gelezen over de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep ten aanzien 

van het toekennen van uren voor huishoudelijke hulp heeft geen financiële consequenties voor de gemeente 

Valkenburg aan de Geul, want de gemeente kent reeds uren toe. 

 De vraag van lid K. Spoelstra om reeds nu proactief in te zetten op inburgering wordt uitgezet naar de 

dienstdoende ambtenaar.  

Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 LED verlichting: als men het overzicht bekijkt is er een verschil tussen de daadwerkelijk gemaakte kosten en de 

opgestelde raming voor 2018 en 2019. De raming is aan de hoge kant, het college gaat ervan uit dat het een stuk 

lager zal uitvallen en dat die kosten geleidelijk aan zullen teruglopen.  

 Economische Samenwerking Zuid Limburg: op dit moment bevindt ESZL zich in een heropstartende fase. De 

groene hartgemeenten hebben aangegeven dat zij niet kunnen leven met de huidige structuur van de Tripool. 

Binnen ESZL wordt gekeken of het mogelijk is daar een 4e (volstandige) poot aan te hangen voor de groene 

hartgemeenten. Als dat mogelijk is kan de gemeente mee in de nieuwe vorm van ESZL, waarbij de groene 

hartgemeenten voor zaken als landschap, economie, waterhuishouding, toerisme, duurzaamheid, etc. worden 

meegenomen. Komt men daar binnen ESZL niet uit dan gaan de groene hartgemeenten gezamenlijk kijken of 

men bijvoorbeeld vanuit de visie ‘Klein groots land’ samen kan bouwen aan een identiteit die past bij deze 

gemeenten. Het college wil hier hoe dan ook een bedrag voor reserveren, ongeacht de uitkomst. 

Aanvullende beantwoording D. Renkens: 

 Raming voor LED verlichting: als men naar de realisatiecijfers kijkt van 2014, 2015, 2016 en 2017 ziet men een 

dalende lijn. Het voor 2018 geraamde bedrag is aan de hoge kant, maar rekening houdende met de index is het 

bedrag voor 2019 een stuk lager. In de rekening zal straks een stukje onderuitputting ontstaan, maar daar staat 

tegenover dat wellicht het onderhoud en vervanging iets hoger is vanwege een inhaalslag. Dus per saldo zal 

binnen dit product niet veel gebeuren. 

Reactie lid C. Fulmer-Bouwens. 
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De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 
 

5. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.30 uur de vergadering.  
 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 21 november 2018. 
 
 
 
M. Verheggen-Penders,            J. Pluijmen, 
voorzitter             griffier 


